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The Association for the Advancement of 

Feminism  

新婦女協進會 

Harassment Prevention Policy Checklist to Community Colleges, Primary and Secondary schools 

性騷擾政策檢視清單─大專院校及中小學 

Department of Sociology, Hong Kong Shue Yan 

University 

香港樹仁大學社會學系 

Breaking through the barriers – Ethnic minority success stories and their implications for policy 

intervention in Hong Kong 

打破界限：從少數族裔人士的成功故事檢討現行的反歧視政策 

Chinese YMCA of Hong Kong  

香港中華基督教青年會 

Research on Ethnic Minorities’ Employment in Different Sectors in Hong Kong 

本港不同行業聘用少數族裔人士之情況研究 

Hong Kong Women Workers' Association  

香港婦女勞工協會 

Elimination of sexual harassment and discrimination against sales promoters in retail industry 

消除零售業產品推銷員的性騷擾危機 

Hong Kong Blind Union  

香港失明人協進會 

Research of 25 common misunderstanding of visually impaired person 

「25種公眾對視障人士的誤解」調查 

The Women’s Foundation 

婦女基金會 

Gender Stereotyping and Social Media  

性別定型與社交媒體 

Unleash Foundation Limited  

騁志發展基金有限公司 

Baseline Survey on Attitudes of Human Resources Practitioners towards Employment of People 

with Physical Disabilities 

人力資源從業員對聘請肢體殘疾人士態度的基線調查 

Department of Public Policy, City University of 

Hong Kong  

香港城市大學公共政策學系 

Disability Awareness: A Baseline Study in the Property Management Sector 

對傷健殘疾的意識：物業管理行業的基線調查 

Transgender Resource Center  and 

跨性別資源中心  及 

Dr. Sam WINTER    

(Faculty of Education, HKU 香港大學教育學院) 

Security Services in the Work with Trans People that Would Lead to Sexual Harassment  

跨性別人士在保安部門遇到的性騷擾 
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Department of Special Education and Counselling, 

Hong Kong Institute of Education 

香港教育學院特殊教育與輔導學系 

Gender and Sexual-Orientation Harassment: Experiences of LGBTQ Students in Secondary 

Schools 

同性/雙性戀及跨性別中學生的性別及性傾向歧視經歷 

Division of Social Sciences, Community College 

of City University 

香港城市大學專上學院社會科學部 

Empowerment through Business: South Asian Entrepreneurship in Hong Kong  

自強自立: 南亞裔小企業在香港 

 


